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VÄSTERÅS         

Avdelning 065                                        

Org.nr 878002-2151 

  

DAGORDNING STYRELSEMÖTE 

 

Tid och plats: 

 

 

230216 kl 13:30-15:00 

Fysiskt 

 

Delges: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Adjungerade: 

Elin Cederberg 

Pernilla Fahlén  

Emma Ivsjö  

Susanne Moell  

Jonathan Söderberg  

Andjela Blagojevic 

Robin Andreasson 

Bia Rinaldo 

Elin Piispanen 

Oscar Glad 

Linda Andersson 

Sara Ström 

 

Valutskottet: Anna-Karin Juhlin, Birgitta 

Romeling,  

                

 

§ 5 Sammanträdets öppnande  

Ordförande Elin Cederberg öppnar mötet.  

 

§ 6 Dagordningens godkännande 

Styrelsen godkänner dagordningen 

 

§ 7 Val av justerare för mötet 

Styrelsen väljer Pernilla Fahlén  

  

§ 8 Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll  

 

§ 9 Information   

• Aktuellt:  

• CESAM-information: Ingen CESAM-information då detta 

styrelsemöte nu ligger före CESAM.  

• Nya & avanmälda ombud: Inga nya sedan sista januari.  

• Medlemsförändringar: utträden 28/2-30/4: 16 st, 1/1-1/5: 18 st, i 

skrivande stund 1011 stycken medlemmar.  

• Medlemsärenden: BUF ett ärende avslutat,  två nya ärende på BUF en 

omplacering. VOF har fyra stycken pågående, tre på VOF och  

Skultuna, en på stadsledning, en på biblioteket schemalagd helg som 

inte ersätts.  
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• Rekryteringar: Enhetschef klar på ekonomi och en klar på BUF. En 

pågående rekrytering enhetschef på missbruk. Två enhetschefer på 

VOF ÄN och LSS där intervjuer är på gång. En på Hälleborg, en på 

boende, en verksamhetschef idrott- och förebyggande. Avdelningschef 

till Gryta och Karlslunds äldreboende. En chef på 

familjehemsenheten, annonsen kom precis ut. en direktör IFF. 

avdelningschef missbruk och fastighetschef TFF 

   

§ 10 Ekonomi 

Kassör går igenom ekonomin. 

 

§ 11 Medlemsutveckling/utbildningar:  

Frågan om utbildningen för kvartal 4 skyddsutbildning och fortsatt utbildning. Förslaget är att 

det ska ske i Västerås. Rekryteringskampanj som förra året skall mejlas ut.  

 

 

§ 12 Beslutsärende 

Förslag till beslut: att teaterbiljetter köps till föreställning ”En folkfiende” i Västerås på 

Västmanlands teater 

Beslut: Styrelsen godkänner enhälligt beslutet  

 

Förslag till beslut: att vi köper in biljetter om antalet anmälningar överstiger 40 stycken 

Beslut: Styrelsen godkänner enhälligt beslutet 

 

Förslag till beslut: att vi inte skall genomföra aktiviteten Raw Club stand upp:  

Beslut: Styrelsen godkänner enhälligt beslutet  

 

 

§ 13 Övrigt 

• Nyhetsbrevet: arbete pågår 

• Årshjulet:  

• Opinionsgruppen: Funderar över om det finns andra mediekanaler att 

använda.  

• Jämställdhetsansvarig: Pride har haft ett nytt årsmöte och ansvariga 

tar kontakt. 

 

Förvaltningsombud info:  

o VOF: Samverkan på förvaltningsnivå. Amanda Grönlund ny 

nämndordförande och har haft möte gällande beslut om 6 timmars 

arbetsdag och man vill få in förslag till marssamverkan på 

arbetsplatser där detta kan testas.   

o BUF: Nya datasystem installeras. Grundskolan och gymnasiet startar 

med ina installationer i augusti. Då skolan går över till ett nytt 

journalsystem har det uppstått problem med inloggning. Statlig 

”bankId” kommer in och Västerås stad kommer inte använda freja. 

Olika alternativ ses över. Ekonomin togs tillbaka de tillskjuter mer 

medel. Det innebär att 30 istället för 70 får gå.  

o KIFF: Ombud har besökt olika arbetsplatser. På 

förvaltningssamverkan tog man upp trygghet och trygghetsskapande. 

Otrygg arbetsmiljö man har nu väktare på museet i samband med 

stängning. På biblioteket är det även önskvärt att ha väktare. 

Biblioteket har även önskemål om väktare med narkotikahund på 



Sida 3 av 3 

 

biblioteket är önskemål. Jobbat mycket ut mot Råby med 

trygghetsskapande. Nominerade friskaste arbetsplatsen på feelgood.  

o IFF: Står i omorganisation. Ny direktör. Delat upp för i fyra delar,  en 

verksamhetschef skall komma. Hr-chef är anställd och hr-konsulter 

kommer in. Stabilare än tidigare. Barn och ungdom har haft 

biträdande socialsekreterare har fått positivt mottagande 90 

ansökningar. Plan för Vision att rekrytera nya medlemmar.   

o SLK: Går smidigt. En direktör har sagt upp sig. Rekrytering pågår.  

o TFF:  

o Skultuna:  

o Miljö & Hälsa:  

o Stadsbyggnadsförvaltningen: har två ombud och de vill ha ett 

medlemsmöte. Medlemsfrukost o prata om hur samverkan har blivit.  

 

§ 14 Till nästa möte  

 

 

Vid Protokollet 

 

 

 

Robin Andreasson, sekreterare 

 

 

 

Pernilla Fahlén, justerare Elin Cederberg, ordförande 

 

 


